
Z A P I S N I K
sa XXIX sjeđnice Slcupštine opštine Banja Luka, održane 2S,

maja 1965* godine

Sjednica počinje u 9,45 casova*
SJednici presjedava predsjednik Skupštine opštine Po- 

pović Milorad.

Zorka.
Zapisnik vodi služLenik Skupštine opštine Čadjenović
konstatuje se da sjednici prisustvuju 8J odbornika, 

dok je otsutno 17 odbornika.
Za današnju sjednicu izostanice su pravdali odbornici: 

Stanković Dušan, Džubo Refik, Ciganović Milan, Jezdimir Nada, Ko- 
vaćević Rade, Ruždijić Teofik i Skenderija Stojanka.

Nisu pravdali odsutnost: Basarić Branko, Benda Mihaela, 
Buca Hamdija, Kecman Milan, Maglajlić Ibro, Perović Vlado, Petko- 
vić Bojan, Rodić Duško, Stojnić Milutin i Vehabović Ekrem.

Pošto sjednici prisutvuje nadpolovična većina odborni- 
ka, predsjednik konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zak- 
ljučci ga predlaž© slijedeći

D N E V N I  R E D
lf Analiza završnih računa privrednib organizacija za 

1964. godinu.
2. Izvještai o radu Opštinskog javnog tužilaštva za 

1964. godinu.
5. Izvješta.i o radu Veterinarske, Šumarske i Poljopriv- 

redne inspei^cije.
—• у Informacija o uključivanju učenika u. I razred škole

II stupnjaSr školskoj 1965/66. godinu.
5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o odred.iivanju ka- 

matnih stopa na poslovne fondove komunalnih i privrednih organiza- 
cija, pfivrednih organizacija uslužnog zanatstva i ugostiteljstva 
za 1965* godinu.

6. Prijedlog Žaključka o obavezi obezbjedjenja sredsta- 
va za izgraanju Centra za zdravstvenu zaštitu djece i omladine.

7. Prijedlog Odluke o korištenju putnićkih automobila 
i drugih vozila Skupštine opštine.

8. Prijeđlog Odluke o samoupravljanju u organima uprave.
9* Prijedlog Odluke o osnivanju Fonda za školovanje dje-

ce učesnika NOR.
10. Prijedlog Rješenja o davanju saglasnosti na raspodje- 

lu doprinosa iz dohođka i kamata na poslovni fond Elektrodistribu- 
tivnog preduzeća 1,Elektro Banjaluka".

11. Prijedlog Rješenja o odobrenju kredita iz Rezervnog 
fonda opštine Banja Luka - sredstvima zajedničkih rezervi privred- 
nih organizacija opštine Banja Luka u iznosu od dinara 55»435.476.

12. Prijedlčg Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na 
iznos od dinara 89,924.405.
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13* Prijeđlog Zaključka o prijedlogu Ustavnom sudu 
BPHJ za poništenje Rješenja Izvršnog vijeća Skupštine SRBiH broj 
873/65* od 28.4*1965* godine.

14. Prijedlog Rješenja o prenošenju prava osnivaca 
prema Medicinskoj školi.

15* Prijedlog Rješenja o imenovanju clanova Uprav- 
nog odbora Ponda za školovanje djece ucesnika ЖШ.

16. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za od- 
redjivanje naknade za eksproprijaciju.

/17Ј Rrijedlog Rješenja o poništenju Rješenja broj 
3290/64. od 15^12.1964. godine o imenovanju predstavnika društ- 
vene zajednice u Savjet Trgovinsko ugostiteljskog školskog cen- 
tra u Eanjoj Luci.

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
društvene zajednice u organ upravljanja Doma studenata u Banjoj 
Luci.

P9. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
društvene zajednice u Savjet Opšte bolnice.

20. Prijedlog Rješenja:
a) o razrješenju članova Savjeta Doma zdravlja 

u Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i
b) o imenovanju predstavnika društvene zajed- 

nice u Sav;jet Doma zdravlja u Banja Luci.
21. Prijedlog rješenjas

a) o razrješenju članova Savjeta Dječje bolnice 
u Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i

b) o imenovanju predstavnika društvene zajedni- 
ce u Savriet DJečje bolnice.

22* Prijedlog riešenja:
a) o razrješenju dužnosti članova Upravnog od- 

bora Opštinskog zdravstvenog investicionog fonda,
b) o imenovanju članova Ujiruvnog odbora Opštin- 

skog zdravstvenog investicionog fonaa.
23. Prijedlog rješenja o davangu garancija:

a) Komunalnom zavodu za socijalno osiguranje na 
iznos od 5fW^*916.

b) Preduzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara
44.000. 000
46.200.000.
7.120.000.

nar.
1,386.600 dinara. 
9,000.000 dinara

c) Preduzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara
d) Dječjoj bolnici Banja Luka na iznos od dinara
e) Preduzeću ,,1.шаји na iznos od 3,500.000 dinara.
f) Opštini Banja Luka na iznos od 96,970.951 di-
g) Ugostiteljskom preduzeću "Vrbas*1 na iznos od
h) Trgovinskom preduzeću HKolonijar1 na iznos od
i) Zemljoradničkoj zadruzi Bronzani Ma.jdan na 

iznos od 5,650.000 dinara.
j) Zemljoradničkoj zadruzi "Kozara" Ivanjska na 

iznos od 9,818.000 dinara.
24.J Prijedlog.rjesenja iz imovinsko pravne oblasbi:

- o utvrdjivanju opšteg interesa radi rušenja 
stambenih zgrada i drugih objekata,

- o prodaji stambenih zgrada,
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- о izmjeni Rješenja o dodjeli nacionalizovanog 
neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Bmiljenić Milivoju i Momiru,

- o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin- 
skog zemljišta Kasalović Novaku,

- o prenošenju prava korištenja na nacionalizovanom 
zemljištu sa Mackić Luke na Ajanović Ešrefa i Izetu,

- o izm^eni rješenja o dodjeli zemljišta Joldjić 
Preagragu i Saradjic Iliji i dodjeli istog Joldjić Predragu i Jol- 
dtjić V&adimiru,

- o odredjivanju organom korištenja preduzeća za pre- 
voz putnika "Autoprevoz" u ulici Braće Pavlić 21 i odbijanje zah- 
tjeva o odredjivanju organom korištenja Trgovinskog preduzeća preh 
rambenom robom na veliko i malo "Velepromet",

- o izmjeni rješenja o dodjeli nacionalizovanog neiz- 
gradjenog gradjevinskog zemljišta Guzijan Milanu,

- o proda,ii zemljišta društvene svojine Guzijan
Milanu,

- o odbijanju zahtjeva za dodjelu zemljišta društve- 
ne svojine za izgradnju porodicne zgrade Kazlagić Kasima,

- o odbijanju zahtjeva Gamberger Vere za dođjelu na- 
cionalizovanog neizgradjenog grad,ievinskog zemljišta za izgradnju 
porodične stambene zgrade i prijedlog rješenja o izuzimanju zem- 
ljišta od Gamberger Eranje, Gamberger Joze, Matijević Ede, Hormat 
Adele i Gamberger Veref

- o odbijanju zahtjeva Pranić Marije za dodjelu naci- 
onalizovanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta za izgradnju 
porodične stambene zgrade i prijedlog rješenja o izuzimanju zemlji 
šta od Pranjić Marije,

- o izmjeni rješenja o dodjeli nacionalizovanog neiz- 
grad,ienog gradjevinskog zemljišta Eondu za stambenu izgradnju op- 
štine Banja Luka.

25* Prijedlog Odluke o regulacionom planu stambenog na-
selja "Borik".

26. Prijedlog Rješenja o prenošenju sredstava društve- 
nog investicionog fonda opštine Banja Luka u kreditni fond Komu- 
nalne banke Banja Luka.

27* Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja 
broj: 04/l-I'JP-612 od 24.decembra 1964. godine o prenosu prava i 
obaveza po odobrenim zajmovima opštini Banja Luka za osnovna i 
obrtna sredstva Tvornice pamućnih tkanina Banja Luka.

28. Prijedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžet- 
ske rezerve budžeta opštine Banja Luka za 1965* godinu u iznosu 
od 700.000 dinara.

29. Prijedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžet- 
ske rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1965. godinu u iz- 
nosu od 5OC.000 dinara - Stalnoj konferenciji gradova.

• (ЗЈ). Prijedlog Rješenja o uzimanju nacionalizovanog ne- 
izgradjenog gradjevinskog zemljišta iz posjeda ranijih vlasnika u 
ulici Braće Odića i Mejdan radi uredjenja i davanja Zavodu za ko- 
munalnu dialatnost Banja Luka.

Prijealog dopunskog rješenja o dodjeli nacionalizo- 
vanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Fondu za stambenu iz- 
gradnju opštine Жапја Lulca.
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Ođbornik Babić Živko predlaže da se u dnevni red une-
se razmatranje izvršenja zaključaka doni^jetih na s^ednici Skup- 
stini opštine u decembru rajesecu po problemu "Hamzagine ciglane” .

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da je po prob- 
lemu naselja na "Hamzaginoj ciglaniM formirana komisija^koja je 
izvršila anketiranje svih stanara u pogledu toga da li žele da 
kupe kuću u kojoj stanuju i ta komisija još nije završila sa ra- 
dom. Što se tiće drenaže terena u tu svrhu su predvidjena sredst- 
va, te će se na junskoj sjednici dati informacija o svemu što je 
preduzeto i ućinjeno. U pogledu zakljucka da se u budžetu opštine 
za 1965* godinu predvide sredstva za podizanje stanova 
za stanare iz na.iugroženijih zgrada objašnjava da su u tu svrhu 
predvidjena budžetska sredstva.

Pošto će se na junskoj sjednici razmatrati pitanje 
provodjenja zaključaka o naselju na f,Hamzaginoj ciglani” , to od- 
bornik Babić Živko odustaje od svog prijedloga da se u dnevni red 
današnje sjednice Unese ova tačlca.

Odbornik Vidović Mladjen predlaže, da se u dnevni red 
unese pitanje ispaše stoke u šumama društvene svojine.

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da je saveznim 
propisima regulisana ispaša u šumarna društvene svojine te da op- 
ština nije nadležna da donosi ma kakvu izinjenu, a ukoliko je ovom 
mjerom ugrožen stočni fond, može se Republičkoj i Saveznoj skup- 
štini uputiti prijedlog za izmjenu tog propisa sa izvještajem o 
posljedicama koje će nastupiti ukoliko se zakon ne izmjeni.

Odbornik Babić Živko smatra, da ovo nije samo problem 
stočarskog kraja naše komune nego da on pogadja i druge lo?ajeve 
te da bi trebalo izraditi opštirniju analizu za sve krajeve u ko- 
jima su postavljeni prigovori kako bi se sagledala težina poslje- 
dica koje su nastupile donošenjem ovog zakonskog propisa i situa- 
cija stanovništva koje se isključivo bavi stočarstvom, te bi se 
nakon toga sagledalo stanje i moglo bi se zaključiti kakve mjere 
treba preduzeti.

Po prijedlogu odbornika Vidović Mladjena zaključeno je 
da se izradi analiha po pitanju ispaše u šumama društvene svoji- 
ne i da se na idućoj s^ednici podnese o tome detaljan izvješta.i.

Odbornik Anušić Joso predlaže, da se izvrši raspodjela 
sredstava po mjesnim zajednicama.

Odbornik Obraldćič Esad postavlja pitanje zašto se stal- 
no odlaže prodaja zgrada iz fonda opštenarodne imovine.

Preds^jednik SO Popović Milorad odgovara,da će se na idu- 
ćoj sjednici podnijeti izvještaj o prodaji tih zgrada.

Predloždni dnevni red jednoglasno je usvojen pa se pre- 
lazi na rad po pojedinim tačkama.

Po prvô j tačci dnevnog reda izvješta.i je podnio Janjić 
Mladen, direktor Službe društvenog knjigovodstva.
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Odbornik Begović Suletjman predložio je da*se ubu- 
duće analiza o završnl . raSuni.ua da potpunije, naime, da obuh- 
vati sve radne organizacije, a ne samo neke, kao i da se poka- 
zatelji uporede sa istim pokazateljima, odnosno sa prosjecima 
u Republici i u čitavoj zemlji. Smatra, da bi to pomoglo u sag~ 
ledavanju stanja privrede.

Janjić Mladen - Zbog velikog broja radnih organiza- 
cija biraju se za analizu samo one koje se za taj period smatra- 
ju najinteresantnijim, jer se sve ne mogu obuhvatiti. Što se ti- 
če uporedjivanja pokazatelja, to se ima u vidu, ali podaci za 

Republiku i cijelu zemlju još nisu gotovi, pa će se uporedni pre- 
gled dati u toku godine.

Rredsjedavajući Milorad Popović - U budućem radu 
Skupštine opštine treba uvesti praksu, da se odbornici pripreme 
za diskusiju o ovakvim analizama, da bi se one stvarno koristi- 
le. Sagledavanje stanja privrede i drugih djelatnosti će sve vi- 
še ići kroz ovakve pokazatelje koji omogućuju bolju informisano- 
st i veću objektivnost pri odlučivanju. Zato odbornici treba da 
se navikavaju na ovakav sistem rada. Smatra da ovu analizu tre- 
ba usvojiti.

Analiza završnih računa privrednih organizacija za 
1964. godinu jednoglasno je usvojena.^

Po drugoj tačci dnevnog reda, izvještaj je podnije- 
la Renadović Sultanija, zamjenik Opštisskog javnog tužioca.

Odbornik Medović Marko smatra, da je izvještaj dosta 
iscrpan, ali da su neke stvari mogle još da se razrade i objasne 
kao naprimjer, šta je sa nerješenim predmetima. Mišljenja je da 
je predLodni postupak suviše dug, jer traje 6 mjeseci, a to čini 
da se mnogo gubi na efektu. Predlaže, da se radnim organizacija- 
ma preporuči da nastoje da ostvare povraćaj štete od počinilaca 
la?ivičnih djela, jer iz dosadašnje prakse izlazi da je izgleda 
rentabilno i da se isplati činiti krivična djela.

Odbornik Obralić Esad smatra, da bi u gradu trebalo 
osnovati disciplinski centar za upućivanje maloljetnih delikve- 
nata.

Odbornik Muhurdarević Abdo je mišlienja da ле izvje- 
štaj trebao da obuhvati predloge i zaključke. Sto se tiće sudi- 
ja za prekršaje, da bi već jednom trebalo utvrditi da li ih je 
malo ili je slaba organizacija posla, a protiv lugara koji pod- 
nos& neopravdane ili nepotpune prijave trebalo bi preduzimati 
discijjlinske mjere.

Odbornik Plavčić Milorad predlaže, da se odluke SO 
koje imaju kaznene odredbe trebaju uslglasiti. Predlaže da se 
postupak oko uzurpacije ubrza.

Oabornik Verem Ahmet smatra, da nije jasno zašto je 
svega 27% prijava protiv maloljetnika tužilaštvo usvojilo, a 
ostale odbilo.
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Odbornik Šola^a Jefto iznosi, da u radnim organizaci- 
jama ima mnogo nepravilnosti u postupku sa radnicima, pa i zato 
što se primjenjuju propisi koji više ne važe, a u mnogim privred- 
nim organizacijama vlada samovolja pojedinaca.

Nenadović Sultanija iznosi, da je od 1.800 prijava 
podnesena optužnica za oko 1,000, a ostale su rješene na drugi 
način, U izvještaju su obuhvaćena samo manja la?ivicna djela, jer 
je za veča naaležno Okružno tužilaštvo. Što se tiće trajanja pos- 
tupka,on se oteže zbog izvidjaja koji vrši Opštinski sud u kome 
nema dovoljno sudija. Iznosi, da na preventivi nije mnogo učin^je- 
no, a razlog leži,Taglavnom u nedostatku kadrova. Što se tiče 
izricanja mjera upućivanja u disciplinske centre, one se ne mogu 
izvršiti, јег centra nema. U slijedećem izvještaju biće unešeni 
zaključci i prijedlozi. Prema djeca do 14 godina ne mogu se pre- 
duzimati nikakve mjere , pa je zbog toga došlo do odbacibanja ve- 
likog broja prijava. Isto tako i kad se radi o maloljetniku koji 
nije vaspitno zapušten, veće krivično ajelo izvršio samo jednom, 
sticajem posebnih okolnosti - i takve se prijave odbacuju.

Predsjednik Popović Milorad smatra, da je ocjene, mje- 
re i zaključke trebalo svakako unijeti u izvještaj, ger bi to bi- 
lo od velike koristi za budući raa. Savjet za unutrašnje poslove 
trebao bi da na osnovu ovog izvještaja izradi program rada i da 
planira mjere u sarađnji sa Javnim tužilaštvom i drugim organima.

Odbornik Balić Azra postavlja pitanje, zašto se sporo 
objavljuju odluke i zašto se ne priiu^enjuju odredbe odluke o zab- 
rani preprodaje bioskopskih ulaznica, jer da bi se mjere morale 
dosljednije provoditi.Uadalje iznosi, da inspekcije podnose vrlo 
malo prijava, iako se zna da s£ u raspolaganju društvenom imovi- 
nom vrši đosta krivičnih djela,prelo?šaja i prestupa.

Uakon dislcusije izvještaj o radu Opštinskog javnog tu- 
žilaštva za 1964. godinu jednoglasno je usvotjen.

Po trećoj tačci dnevnog reda izvještati je podnio Iir- 
njaz Radovan, načelnik Sekretarijata za inspekcijske poslove.

Odbornik Ibrahimbegović Dževad smatra, da bi se o po- 
ljoprivredi trebala izraditi iscrpna analiza sa prijedlozima kon- 
kretnih i planskih mjera i pristupiti njihovom izvršenju. Zbog 
nemanja plana djeluje se stihijski i nezna se šta se hoče, a poz- 
vani faktori rade nejedinstvenoV što sve dovodi do toga da se či- 
nje velike greške, koje dovode do teških posljeđica. Smatra, da 
inspekcijske službe treba opremiti, a rad svih faktora u poljopriv- 
redi koordinirati.

Odbornik Babić Živko smatra, da bi trebalo nešto učiniti 
da se smanji pritisak stoke za ispašu u šumama društvene svojine, 
te da bi trebalo preduzeti niz mjera, kao što su raščišćavanje uzur 
pacija i ostalih imovinskih odnosa. Pored provodjenga zakonskih pro 
pisa morala bi.se voditi paralelno akcija, koja bi uvažavala objek- 
tivnu nuždu stanovnika nekih lcrajeva. Šumsko privredno preduzeće 
tvrdi da bi dalo izvjesna sredstva za podizanje pašnjaka, ali da 
nezna kome da se obrati. Sto se tiće uzurpacija i razgraničenja šu- 
ma, ima dosta slučajeva gdje je stanje jasno i gdje bi se odnosi 
rnogli brzo raščistiti. Predlaže, da Savjet za poljoprivredu i šu- 
marstvo, pozove na razgovor sve zainteresovane radi sporazuma o



mjerama kcge bi trebalo pređuzeti, te da po ovome obavjesti 
Skupstinu opštine. Predlaže, da Imovinsko pravna služba^obav- 
nesti Skupstinu opštine u.kom bi roioj mogl.a da izviiši rašciš- 
cavanje imovinskih odnosa.

Anušić Joso smatra, da veterinarska služba nije 
dobro organizovana, jer se dešava da pod dVa mjeresa ne dodje 
veterinar na podrucje Dragočaja. Isto tako, da se program osje- 
menjavanja ne provodi, a rad zadruga na kooperaciji nije pra- 
vilno organizovan.

Duvnjak Stojan, predstavnik Šumskog privrednog 
preduzeća iznosi, da je njegovo preduzeće svjesno štete koju 
stoka nanosi šumama, a i teškog stanja u kome se stanovnici po- 
jedinih mrajeva nalaze u pogledu ishrane stoke, pa je spremno 
da priloži dio sredstava za podizanje pašnjaka, ali da se ne 
zna ko treba da buae nosilac jedne takve akcije.

Odbornik Pišteljić Dušan pređlaže, da veterinari 
češće obmdju gradsku mljekaru. Postavlja pitanje da li se vodi 
dovoljno računa o uzdizanju nove šume.

Odbornik Trkulja Mitar smatra, da je u izvješta- 
ju trebao navesti da li se preduzimaju bilo kakve пдеге za suz- 
bijanje kukuruznog moljca.

Odbornik Vulić Boško smatra, da nije potrebno po- 
večavati broj lugara i da treba samo spriječiti da se drvo od- 
vozi i njeme podmiruju druga područja.

Odbornik Guzijan Slavko je mišljenqa da Šumarska 
inspekcija treba da obrati veću pažnju na pošumljavanje, jer se 
st^ri fond uništava, a mjesto njega ne podiže novi.

Odbornik Pavičar Lazo iznosi, da šumari ne dolaze 
ni da odobre sječu onoga što je pojedincima dozvoljeno da uberu.

Odbornik Dragić Dragoljub smatra, da je krajnje 
vrijeme da se obrati pažnja na probleme zemljoradničkih zadruga 
i da se nakon toga predlože i preduzmu odgovaratiuće mjere.

Predsjednik SO Popović Milorad smatra, da bi uz 
jačanje inspekcijskih službi trebalo raditi na razvijanju svies- 
ti kod pojedinaca, o pravilnom odnosu prema društvenoj imovini, 
a posebno prema šumama. Nadalje, da treba preduzeti druge mjere 
za otklanjanje onih■okolnpsti које pospješuju, iako ne prouzro- 
kiju, razna sukobljavanja.k gradjana sa zakonom,kao što je snab- 
dje.vanje, raščišćavanje imovinskih odnosa, podizanje pašnjaka i 
slično. Sa primjedbama koje su dage u diskusiji smatra, da se 
ovaj izvještaj treba usvojiti, a da s^vjet razmotri probleme iz- 
nešene u diskusiji i da predloži konlo?etne mjere za njihovo rje- 
šavanje.

Izvještaj o radu Veterinarske, Šumarske i Poljo- 
privredne inspekcije jednoglasno je usvojen.

Po Četvertoj tačci anevnog reda , predsjednik SO 
Popović Milorad predlaže, da se informacija o ulcljučivanju učeni-

-  7 -
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ка u škole II stuprga odloži, a da se na današnjoj sjednioi pri- 
oritet da rješavanju urbanističkog plana ,,Borika,f.

Odbornik Plavčić kilorad smatra, da insformaciju o 
upisu treba dopuniti i konkretizirati, te takvu iznijeti na idu- 
ču sjednicu.

Odbornik Pirolić Dušanka je mišljenja da ovu tačku 
ne treba odlagati, jer da upis treba da se obavi uskoro, a prob- 
lem je vrlo hitan.

Predsjednik Popović Milprad iznosi da ge Sloipština 
opštine u fondu obezbjedila sredstva za kapacitete iz prošle go- 
dine, te da se toliki broj mora upisati. Što se tiče učenika u 
privredi troškove snose radne organizacije, te da bi odbornici 
trebali da u svojim radnim organizacijama preduzmu mjere da taj 
broj bude što veći.

Odbornik Šolaja Jefto iznosi, da umjesto toga da rad- 
ne organizacije povećavaju sredstva za sto veći broj uključivanja 
učenika, oni taj broj smanjuju.

Odbornik Kurt Anton iznosi, da radne organizacije ne 
posjeduju plan za školovanje učenika u privredi i da je njihovo 
školovanje vrlo skupo.

Makon diskusije jednoglasno ge usvojeno, da se za idu- 
ću sjeđnicu odloži razmatranje informacije o uključivanju učeni- 
ka u I razred škola II stupnja u školskoj 1965/66. godinu.

Usvojen je prijealog predsjednika Popović Milorada 
da se uzme u razmatranje tačka 25. pređloženog dnevnog reda, to 
jest Prijedlog odluke o regulacionom planu stambenog naselja nBo- 
rikn •

Po ovoj tačci dnevnog reda, objašnjenje je dao Rado- 
vanović Drago, direktor Ur^anističkog zavoda.

Odbornik Plavčić Milorad postavlja pitanje da li će 
se ispravljati neke ulice koje vode iz centra prema "Boriku*1, 
kako će se rješiti pitanje kanalizacije i pitanje zagrijavanja.

Paštar Ing. Pavle daje objašnjenje, da će se kori- 
govati ulice Mirka Višnjića, Rudi Čajaveca i Gundulićeva. Obala 
Vrbasa u ulici Save^E Kovačevića neće se izgradjivati, a kanali- 
zacija bi imala lokalni kolektor koji bi se priključio na glavni 
kolektor kod Vrbas logora. Sto se tiće toplifikacije, najbolje 
bi bilo rješenje koristiti mogućnosti Pabrike celuloze, ,jer bi 
Pabrika celuloze mogla zagrijavati cijeli grad, a ne samo “Borilđ1 f 
a da bi se to uračunalo u ci.jenu. U slučaju da se sa Fabrikom ce- 
luloze ne postigne sporazum, moglo bi se izgraditi centralno gri- 
janje klasičnog tipa.

Odbornik Ivanić Jovo postavlja pitanje, da li je 
vodjeno računa o aerozagadjivanju od Pabrike celuloze, kao i o 
mogućnostima plavljenja i odvodjenja odpadnih voda.

Paštar Ing. Pavle iznosi, da se zagadjivanje mora 
spriječavati propisani . filterima, a i smjer vjetrova je u tom 
pogledu povoljan. »ato se tiće plavljenja, Direkcija za vodopriv- 
redu je obavjestila o visini najvišeg vodostoja pa prema tim po-
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dacima nema vjerovatne opasnosti od pl&vljenja,
Odbornik Babić Živko postavlga pitanje, koliko 

se objekata ruši, a koliko ih se može uklopiti?
Paštar Pavle iznosi, da je za rušenje predvidjeno 

206 objekata, dok se ostali uklapaju.
Nakon diskusije, prijedlog odluke o regulacionom 

planu stambenog naselja "Borik" jednoglasno je usvojen.
Po petoj tacci dnevnog reda, izvješta,i je podnio 

Janjić Mladen, član Savjeta za plan i finansije.
Diskusije nije bilo, pa je prijedlog Odluke o do- 

puni odluke o odreajivanju kamatnih stopa na poslovne fonaove Mo- 
munalnih i privrednih organizacija, privrednih organizacija usluž- 
nog zanatstva i ugostiteljstva za 1965. godinu jednoglasno usvojen.

Po šestoj taćci dnevnog reda,odbornik Pišteljić Du- 
šan postavlja pitanje, zašto se Dječiji dispanzer ne može brže 
graditi i brže obezbjedjivati sredstva za njegovu izgradnju.

Predsjednik SO Popović Milorad odgovara na pita- 
пде odbornika, da su za izgradnju d^ječijeg dispanzera obezbjedje- 
na sr^dstva iz budžeta i da su mogucnosti tolike.

Prijealog Zaključka o obavezi obezbjedjenja sredsta- 
va za izgradhju centra za zdravstvenu zaštitu djece i omladine, 
jednojlasno je usvojen.

Po sedrnoj tačci anevnog reda, izvješta,i je podnio 
Kapisoda Savo, član Savjeta za organizacione i pravne poslove.

Odbornik Verem Ahmet traži obrazloženje člana 16.
Odbornik Babić Živito smatra, da ovaj clan treba is- 

pustiti, jer on može dovesti samo do nejasnoće i komplikacije.
Predsiednik SO Popović Milorad smatra, da u prin- 

cipu nema razloga da se briše član 16, jer da je takva odredba 
predvidjena i zakonom, a da se može diskutovati o naknadi, te da 
mogućnost zloupotrebe nije dovoljan razlog da se taj član izosta- 
vi.

Odbornik Grozdanić Milivoj postavlja^pitanje kako 
će se obezbjediti to, da se kola koriste samo u slučaju kad nema 
redovnog prevoznog sredstva.

Predsjednik SO Popović Milorad smatra, da se to 
može obezbjediti na osnovu dokumentacije uz propisnu kontrolu.

Odbornik Trkulja Mitar postavlja pitanje, da li je 
cijena od 55 dinara objektivna.

Odbornik Seksan Slavko iznosi, da se u radnim orga- 
nizacijama pbaća oko J2 dinara, te.da ovo odredjivanje cijene шо- 
že i njih navesti da povise cijene.

Odbornik Begović Suljo smatra, da ne treba polazi- 
ti odmah sa takvim predpostavkama.
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Odbornik Grozdanić Milivoj sinatra, da nema opravda- 
nja da se cijena odredjuje prema vrsti kola.

Odbornik Tatić Stanko smatra, da će se i radne oBga- 
nizacije povesti za tim primjerom.

Oabornik Verem Ahmet smatra, da nije objasnjeno da 
li je član 16. uopšte potreban i da li Skupština opš^ine ima do- 
voljno službenih kola.

Predsjednik SO Popović Ivlilorad odgovara, da Skupšti- 
na opštine nema dovoljno službenih kola.

Hakon disgrusije, Prijedlog oaluke o korištenju put- 
ničkih automobila i drugih vozila Skupštine opštine usvojen je ve- 
einom glasova. Tri odbornika uzdržala su se od glasanja.

Po osmoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvojen 
Prijedlog odluke o sa, loupravljanju u organima uprave.

Po devetoj tačci dnevnog reda, predsjednik SO Popo- 
vić Milorad predlaže da se u član 9. doda: nprilozi radnih orga- 
nizacija i pojedinaca i drugi prihodi11.

Prijedlog Odluke o osnivanju fonda za školovanje 
djece učesnika NOH jednoglasno je usvojen uz prijedlog Popović 
Milorada.

Po desetoj tačci dnevnog reda, jednoglasno je usvojen 
Prijedlog rješenja o davanju saglasnosti na raspodjelu doprinosa 
iz dohodka i kamata na poslovni fond Elektrodistributivnog predu- 
zeća "Elektro Banjaluka” .

Po jedanaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog Rješenja o odobrenju kredita iz Rezervnog gon- 
da opštine Banja Luka - sredstvima zajedničkih. rezervi privred- 
nih organizacija opštine Banja Luka u iznosu od dinara 55Д35.4-76.

• Po dvanaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je us-
vojen prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na iznos 
od dinara 89,924.405.

Po trinaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je us- 
vojen prijedlog Zaključka o prigedlogu Ustavnom sudu SPRJ za po- 
ništenje Rješenja Izvršnog vijeća Skupštine SRBiH broj 873/65. 
od 28.4.1965. godine.

Po četrnaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je us- 
vojen prijedlog Rješenja o prenošenju prava osnivaća prema Medicin- 
skoj š^oli.

Po petnaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvo- 
jen prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Fonda za 
školovanje djece učesnika NOR.

Po šesnaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvo- 
jen prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za odredjivanje nakna- 
de za eksproprijaciju.
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Ро sedamnaestoј tacci dnevnog reda jednoglasno де 
usvojen prijedlog Rješenja o poništenju Rješenja broj 3290/64. 
od 15.12*. 1964. godine 0 imenovanju predstavnika đruštvene zajed- 
nice u Savjet Trgovinsko ugostiteljskog školskbg centra u Banjoj 
Luci.

Po osamnaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog Rješenja o imenovanju predsavnika društvene 
zajeanice u organ upravljanja Doma studenata u Banja Luci.

Po devetnaestoj tacci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijediog Rješenja o imenovanju predstavnika društvene 
zajednice u Savjet Opšte Lolnice.

Po dvadesetoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog rješenja:

a) o razrješenju članova Savjeta Doma zdravlja u 
Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i

b) o imenovanju predstavnika društvene zajednice 
u Savjet Doma zdravlja u Banja Luci.

Po dvadesetprvoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog rješenja:

a) o razrješenju članova' Savjeta Dječje bolnice 
u Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i

b) o imenovanju predstavnika društvene zajednice u 
Savjet Dječje bolnice.

Po dvadesetdrugoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog rješenja:

a) o razrješenju dužnosti članova Upravnog odbora 
Opštinskog.zdravstvenog investicionog fond§,

b) o imenovanju članova Upravnog odbora Opštinskog 
zdravstvenog investicionog fonda.

Po dvadesettrečoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog rješenja o davanju garancija:

a) Komunalnom zavodu za socijalno osiguranje na iz- 
nos od 5>444.916.

b) Preduzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara
44.000. 000.

c) Preduzeću PTf saobraćaja na iznos dd dinara
46.200.000.

d) Dječjoj bolnici Banja Luka na iznos od dinara
7,120.000,

e) Preduzeću "l.maj" na iznos od 3,500.000 dinara.
f) Opštini Banja Luka na iznos od 96,970.951 dinara.
g) Ugostiteljskom preduzeću "Vrbas" na iznos od 

1 ,386.600 dinara.
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ћ) Trgovinskom preduzeću "Kolonijal" na iznos od 
9j000.000 dinara,

i) Zemljoradnickoj zadruzi Bronzani Majdan na iznos 
od 5 t 050.000 dinara.

3) Zemljoradničkoj zadruzi "Kozara" Ivanjska na iz- 
nos od 9j818#000 dinara.

Po dvadesetčetvrfiog tačci dnevnog reda jednoglasno 
je usvojen prijedlog rješenja iz imovinsko pravne oblasti:

- o utvrd#iivanju opšteg interesa radi rušenja stam- 
benin zgrada i drugih objekata,

- 0 proda.ii stambenih zgrada,
- 0 izmjeni Rješenja 0 dodjeli nacionalizovanog ne- 

izgraajenog gradjevinskog zemljišta Smiljanić Milivoju i Momiru,
- o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin- 

skog zemljišta Kasalović Novaku,
- o prenošenju prava korištenja na nacionalizovanom 

zemljištu sa Mačkić Luke na Ajanović Ešrefa i Izetu,
- o izmjeni rješenja 0 dodjeli zemljišta Joldjić 

Predraga i Saradjić Iliji i dod^eli istog Joldjić Predragu i Jol- 
djić Vladimiru,

- o odredjivanju organom korištenja preduzeća za 
prevoz putnika "Autoprevoz" u ulici Braće Pavlić 21 i odbijanje 
zahtjeva o odredjivanju organom korištenja Trgovinskog preduzeća 
prehrambenom robom na veliko i malo "Velepromet",

- o izm^eni rješenja o dodjeli nacionalizovanog ne- 
izgradjenog gradjevinskog zemljišta Guzijan Milanu,

lanu,
- o prodatii zemljišta društvene svojine Guzijan Mi~
- o odbijanju zahtjeva za dpdjelu zemljišta društ- 

vene svojine za izgradnju porodične zgrade Kazlagić Kasima,
- o odbijanju zahtjeva Gamberger Vere za dodjelu 

nacionalizovanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta za izgrad- 
nju porodične stambene zgrade i prijedlog rješenja o izuzimanju 
zemljišta od Gamb^rger Pranje, Gamberger Joze, Matijević Ede, Hor 
vat Adele i Gamberger Vere,

- o odbijanju zahtjeva Pranić Marije za dodjelu na- 
cionalizovanog neizgradjenog graajevinskog zemljišta za izgradnju 
porodične stambene zgrade i prijeđlog rješenja o izuzimanju zem- 
ljišta od Pranjić Marije,

- 0 izmjeni rješen^ja o doajeli nacionalizovanog neiz- 
grad.ienog gradjevinskog zemljišta Pondu za stambenu izgradnju op- 
štine Banja Luka.

Po dvadesetšestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog Rješenia o prenošenju sredstava društvenog in- 
vesticionog fonda opštine Banja Luka u kreditni fon Komunalne 
banke Banja Luka.
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Ро dvadesetseđmo3 tačci dnevnog reda jednoglasno 
je usvojen prijedlog Rješenja o izrajenama i dopunama Rješenja 
brojs 04/1-RP-612 od 24.decembra 1964. godine o prenosu prava i 
obaveza po odobrenim zajmovima opštini Ваћја Luka za osnovna i 
obrtna sredstva Tvornice pamućnih tkanina Banja Lu^a.

Po dvadesetosmo3 tačci dnevnog reda jednoglasno 
je usvojen prijedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžetske 
rezerve budžeta opštine Banja Luka za 1965* godinu u iznosu od 
700.000 dinara.

Po dvadesetdevetoj tačci dnevnog reda jednoglasno 
je usvojen prijedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžetske 
rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1965. godinu u iznosu 
od dinara 300.000 - Stalnoj konferenciji gradova.

Po tridesetoj tačci dnevnog reda jednoglasno je 
usvojen prijedlog Rješenja o uzimanju nacionalizovanog neizgra- 
djenog gradjevinskog zemljišta iz posjeda ranijih vlasnika u 
ulici Braće Odića i Mejdan radi ured.ienja i davanja Zavodu za 
komunalnu djelatnost Banja Luka.

Po tridesetprvoj tačci dnevnog reda jednoglasno 
je usvojen prijedlog dopunskog Rješenja o dodjeli nacionalizo- 
vanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Pondu za stambenu 
izgradnju opštine Banja Luka.

Sjednica je završila radom u 14,15 časova.
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Sloipštine opštine Banja Lnka na sjednici od 28.5*1965* godineл(1., Analiza završnih računa privrednih organiza- 
cija za 1964. godinu. (Izvjestilac: Janjić Mladen )

2y l Izvjestaj o radu Opstinskog javnog tuzilast- 
va za 1964. godine. (Izvjestilac: Nenadović^Sultanija )

3. Izvještaj o radu Veterinarske, Šumarske i 
Poljoprivredne inspekcije. (Izvjestilac: Hrnjaz Radovan )

4. Informacija 6 ukljucivanju učenika u I raz- 
red škola II stupnja u školskoj 1965/66. godini. (Izvjestilac:
Memić Ridvan )

5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o ođredjiva- 
nju kamatnih stopa na poslovne fondove komunalnih iprivrednih 
organizacija, privrednih organizacija uslužnog zanatstva i ugo- 
stiteljstva za 1965* godinu. ( Izvjestilac: Janjić Mladen)

6. Prijedlog Zaključka o obavezi obezbjedjenja 
sredstava za izgradnju Gentra za zdravstvenu zaštitu djece i 
omladine* (Izvjestilac: Janjić Mladen )

7* Prijedlog Odluke o korištenju putnićkih auto- 
mobila i drugih vozila Skupštine opštine. (Izvjestilac: ̂ ^ i s o ć t a  $ 44^

8* Prijedlog Odluke o samoupravljargu u organima 
uprave. (Izvještajac: IfJKĴîodo6а д )о

9. Prijealog Odluke o osnivanju Ponda za školo- 
vanje djece učesnika ITOR. (Izvjestilac: Varunek Vjenceslav )

10. Prijedlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
raspodjelu doprinosa iz dohodka i kamata na poslovni fond Elek- 
trodistributivnog preduzeća "Elektro Banjalukan. (Izvjestilac:
Janjić Mladen)

11. Prijedlog Rješenja o odobrenju kredita iz Re- 
zervnog fonda opštine Banja Luka - sredstvima zajedničkih re- 
zervi privrednih organizacija opštine Banja Luka u iznosu od 
dinara 55»435*476.- dinara. (Izvjestflac: Janjić Mladen )

12. Prijeđlog Rješenja o zaduženju opštine Banja 
Luka na iznos od dinara 89»924.405. (Izvjestilac: Janjić Mladen)

13. Prijedlog Zaključka o prijedlogu Ustavnom sudu 
SPRJ za poništenje Rješenja Izvršnog vijeća Slcupštine SRBiH broj 
873/65* od 28.4.1965. godine. (Izvjestilac: Janjić Mladen)

14. Prijedlog Rješenja o prenošenju prava osnivaća 
prema Međicinskoj školi. (Izvjestilac: Memić Ridvan)

15* Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Uprav- 
nog odbora Ponda za školovanje djece učesnika UOR.(Izvjestilac: 
Mešinović Tasim)

/
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16. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za od- 

redjivanje naknade za eksproprijaciju. (Izvjestilac: Dobrovolni 
Dr. Velimir).

17. Prijeđlog Rješenja o poništenju Rješenja broj 
3290/64. od 15.12.1964. godine o imenovanju predstavnika društ- 
vene zajednice u Savjet Trgovinsko ugostiteljsfcog školskog cen- 
tra u Banjoj Luci. (Izvjestilac: Mešinovic Tasim )

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
društvene zajednice u organ upravljanja Doma studenata u-Banja 
Luci. {izvjestilac: Mešinović Tasim)

19. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
društvene zajednice u Savjet Opšte bolnice. (Izvjestilac: Me- 
šinović Tasim)

20P Prijeđlog Rješen*ja:
a) o razrješenju clanova Savjeta Doma zdravlja 

u Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i
b) o imenovanju predstavnika društvene zajeđ- 

nice u Savjet Doma zdravlja u Banja Luci.
( Izvjestilac: Mešinović Tasim)

21. Prijedlog Rješenja:
a) o razrješenju clanova Savjeta Dječje bolnice 

u Banjoj■Luci imenovanih ispred društvene zajednice i
b) 0 imenovanju predstavnika društvene zajedni- 

ce u. Savjet Dječje bolnice.
( Izvje-stilac: Mešinović Tasim )

22. Prijedlog Rješenja:
a) o razrješenju dužnosti članova Upravnog 

odbora Opštinskog zdravstvenog investicionog fonda,
b) 0 imenovanju članova Upr^vnog odbora Opštin- 

skog zdravstvenog investicionog fonda. (Izvjestilac: Mešinović 
Tasim)

23. Prijedlog Rješenja o davanju garancija:
a) Komunalnom zavodu za šocijalno osiguranje 

na iznos od 5,444.916.
b) Pređuzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara

44.000. 000.
46.200.000.
7.120.000.

nar
1 ,386.600 dinara,

c) Pređuzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara
d) Dječnoj bolnici Banja Luka na iznos. od dinara
e) Preduzeću "l.inaj” na iznos od 3,500.000 dinara
f) Opštini Banja Luka na iznos od 96,970.951 di-
g) Ugostiteljskom preduzeću "Vrbas'* na iznos od
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h) Trgovinskom preduzeću ,fKolonijal” na iznos 
od 9,000*000 dinara,

i) Zemljoradničkoj zadruzi Bronzani Majdan na 
iznos od 5,050*000 dinara,

j) Zemljoradničkoj zadruzi nKozaran Ivanjska na 
iznos od 9,818.000 đinara.

( Izvjestilac: Janjić Mladen )
24. Prijedlog rješenja iz imovinsko pravne oblasti:

- o utrvrdjivanju opšteg interesa radi rušenja 
stepnbenih zgrada* i drugih objekata,

- o prodaji stai<.benih zgrada,
- o izmjeni Rješenja o dodjeli nacionalizovanog 

neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Smiljanić.Milivoju i Momiru,
- o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gra- 

djevinskog zemljišta Kasalović Novalcu,
- 0 prenošenju prava korištenja na nacionalizo- 

vanom zemljištu sa Mačkić Luke na Ajanović Ešrefa i Izetu,
- o izmjeni rješenja o dodjeli zemljišta Joldjić 

Bredragu i Saradjić Iliji i dodjeli istog Joldžić Predragu i Jol- 
djić Vladimiru,

naciori^nrLzovsm og n eizgp g rajen og  | ^ а -  
evinsko^zemlrri^W!ffta N arodiW  - o š 1 11 Banj.

- 0 odredjivanju organom korištenja preduzeća 
za prevoz putnika "Autoprevoz” u ulici Braće Pavlić 21 i odbijanje 
zahtjeva o oaredjivanju organom korištenja Trgovinskog preduzeća 
prehrambenom robom na veliko i malo nVeleprometn ,

- o Бфекк izmjeni rješenja o dodjeli nacionalizo- 
vanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Guzijan Milanu,

Milanu,
- o prodaji zemljišta društvene svojine Guzijan
- o odbijanju zahtjeva za dodjelu zemljišta 

društvene svojine za izgradnju porodične zgrade Kazlagić Kasima,
- o odbijanju zahtjeva Gamberger Vere za dodjelu 

nacionalizovanog neizgradjenog gradjevinskog zemloišta za izgrađ- 
nju porodične stambene zgrade i prijedlog rješenja o izuzimanju 
zemljišta od Gamberger Franje, Gamberger Joze, Matijević Ede, Hor- 
mat Adele i Gamberger Vere ,

- o odbijanju zahtjeva Pranić Marije za dodjelu 
nacionalizovanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta za izgradnju 
porodične stambene zgrade i prijedlog rješenja o izuziiaanju zemlji- 
šta od Pranjić Marije,

- o izmjeni rješenja o dodjeli naciolanizovanog 
neizgradoenog gradjevinskogzemljišta Podnu za stambenu izgradnju 
opštine Banja Luka. (Izvještilac: Dobrovolni Dr* Velimir ).
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25« Prijedlog Odluke o regulacionom planu stambenog 

naselja ,fBoriW (Izvjestilac: Radovanović Drago) .
26. Piijedlog Rješenja o prenošenju sredstava društve- 

nog investicionog fonda opštine Banja Luka u kreditni fond 
Komunalne banke Banja Luka. (Izvjestilac: Skenderija Veljko)

27* Brijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja 
broj: 04/1-KP-612 od 2i*decembra 1964. godine o prenosu prava 
i obaveza po odobrenim za^movima opštini Banja Luka za osnov- 
na i obrtna sredstva Tvornice pamućnih tkanina Banja Luka. 
(Izvjestilac: Skenderija Veljko)

28. Prrjedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžet- 
ske rezerve budžeta opštine Banja Luka za 1965. godinu u iz- 
nosu od 700.000 dinara. (Izvjestilac: Skenderija Veljko)

29* Prijedlog Rješenja o odobrenju korištenja budžet- 
ske rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1965. godinu u 
iznosu od dinara J00.000 - Stalnoj konferenciji gradova. 
(Izvjestilac: Skenderija Veljko).

30& Prijedlog Rješenja o uzimanju nacionalizovanog ne- 
izgradjenog gradjevinskog zemljišta iz posjeda ranijih vlasni- 
ka u ulici Braće Odića i Mejdan radi uredjenga i đavanja Zavo- 
du za komunalnu djelatnost Banja Luka. (Izvjestilac: Dobrovol- 
ni Dr. Velimir )

51. Prijedlog.dopunskog rješenja o dodjeli nacionali- 
zovanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Fondu za stambe- 
nu izgradnju opštine Banja Luka. (Izvjestilac: Dobrovolni Dr. 
Velimir)


